
 PROTOKOLL STYRELSEMÖTE  
 Sammanträdesdag: 2024-06-26 
 
 
 
 
 

Tid: 18.30-20.00 
Plats: Tommys stuga i Kalv 
 
Närvarande:  Tommy Franzén, Susann Evertsson (sekr.), Niclas Andersson,  

Anders Höjer, Magnus Skott och Claes Hassellund 
 
1. Ordförande välkomnar och inleder mötet. 

 
2. Genomgång av föregående protokoll. 

 
3. Avstämning kommittéerna: 

 
• Cykelkommittén:  

Barnträningen har haft säsongsavslutning och man kan se tillbaka på en bra 
vårsäsong. Engagemanget från ledare och föräldrar har varit bra.  
 
Tisdagsträngen (racer/mtb) hade avslutning i tisdags 25/6 med ett 40-tal cyklister. 
Kvällen avslutades med samling på Sätraplan där det bjöds på korv och drick, 
Henrik Zackrisson stod vid grillen. Vi uppvaktade våra duktiga tjejer, Nora 
Nyman, Ellinor och Linnea Nilsson som tog ”hela pallen” på Linje-SM, klass 
Flickor 15–16. 
 

• Stugkommitté: 
15/8 är sista dagen för att ansöka om anläggningsbidrag från kommunen. En 
ansökan kommer att göras för att få bidrag till att lägga nytt golv i herrarnas 
omklädningsrum samt toaletter och angränsande hall. Det ska även tas fram ett 
kostnadsförslag på ett tillbygge utanför köket i stugan. Man kan då också bygga 
ett trädäck (altan) ovanpå ett sådant förråd. Gruppen kommer att ha ett möte i 
samband med träningen den 27/6.  
 

• Skid- och löpningskommitté:  
Inget speciellt att rapportera. Våren har varit bra fast många torsdagar har fallit 
bort pga helgdagar och studentfirande. En liten avslutning med grill efter 
träningen kommer att genomföras den 27/6. 
 

• Ban- och spårkommitté: 
Gräset på elljusspåret samt upp till Ryssåsen är klippt en gång i sommar. Niclas 
ska ta kontakt med kommunen och Naturvårdslaget för att se om de kan komma 
och klippa ”milen” åt oss efter semestern.  
 
Områdeskartor (löp och mtb) är på gång. Palab i Kinna kommer att leverera 
dessa. Även banmarkering är på gång, det kommer at tas fram markeringar i 
aluminium/plåt som lackas i rätt färger. Hållbart och bra!   
 

• Kassör:  
Ekonomin är stabilt god. 
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• Klädansvarig:  
Inget att rapportera. 
 

• Sisu-ansvarig: 
Inget att rapportera 
 

4. Diskussionspunkter:  
5 nya klubbflaggor har köpts in och levererats. 
 
Ny kyl och frys är inköpt och installerat i klubbrummet.  
 
Regler för gåvor i samband med uppvaktning för prestationer i tävlingar som tex. SM togs 
upp. Idag finns inget sådant skrivet för klubben. Frågan kommer att lyftas senare så tills 
vidare fattar styrelsen beslut från fall till fall.   
 
Anders tar hand om förvaring av den gamla skotern. 
 
Datum för KM (löp och mtb) inte klart än men det blir troligtvis en lördag efter vår tävling.  
 
Vi hade ett möte inför Trastracet den 24/6. Bra uppslutning! Tyg till flaggor är fixat. 
Arbetsdag är planerad till den 1/9. Många föräldrar från barnträningen har anmält sig som 
funktionärer på tävlingen. 
 

5. Nästa möte: onsdag 28/8 kl.18:30 
 
Vid protokollet 
Susann Evertsson 


